NEXTORCH

ENGLISH

UT11



SPECIFICATIONS

of Edit Idaniana				
			Red and Blue	
ANSI/PLATO-FL1	High (white)	Low (white)	Emergency Flash	
Light Output	170 lm	20 lm	_	
Nun Time	2 h	11 h	81 h	
Beam Distance	19 m	7 m	_	
✓ Impact Resistance	1 m			
~ ₩ Waterproof	IPX4			
Light Source	COB			
Battery	Built-in 640 mAh Lithium Battery			
Weight and Dimensions	Weight: 46.8 g Size: 60 mm(Length) × 46 mm(Width) × 17 mm(Height)			

Above tested specifications are strictly based on the standard of ANSI/PLATO-FL1. We tested UT11 with 640 mAh lithium battery in 22 C±3 C. The specifications might be different when using a different battery or testing in a different environment.

QUICK START GUIDE

- Long press 1 second to enter
 Tap to mode switching
- Long press 3 second to enter Red and Blue Emergency Flash





. Less than 30%, the indicator light is rec

When the electric quantity higher than 70%, the indicator light is green
 Between 30% and 50%, the indicator light is orange

- 1. NEXTORCH warrants our products to be free from any defects in workmanship and/or materials for a period of 15-day from the date of purchase. We will replace it. NEXTORCH reserves the right to replace an obsolete product with a current production, like model
- 2. NEXTORCH warrants our products to be free of defect for 5-year of use. We will repair it.
- 3. The warranty excludes other accessories, but rechargeable batteries are warranted for 1 year from the date of purchase. 4. In the event that any issue with a NEXTORCH product is not covered under this
- warranty, NEXTORCH can arrange to have the product repaired for a reasonable fee. 5. You could access to NEXTORCH website (www.nextorch.com) to gain warranty service information by scanning the following QR

code.You could also: Email us at service@nextorch.com

Call us: 0086-400-8300-799

OR contact your local dealer/distributor.



CONTACT WITH NEXTORCH DESIGNER

In order to improve NEXTORCH, we appreciate you could offer our designers your after-use feedback and creative suggestions by scanning the following QR code. Thank you



NEXTORCH



中文

ANSI/PLATO-FL1	白光高亮	白光低亮	红蓝警闪	
おな 亮度	170 流明	20 流明	_	
⑤ 续航时间	2 小时	11 小时	81 小时	
照射距离	19米	7米	_	
√ 防跌高度	1米			
~₩~ 防水等级	IPX4			
光源	СОВ			
电池	内置640mAH锂电池			
规格	重量: 46.8 克 尺寸(灯头): 60 毫米(长) × 46 毫米(宽) × 17 毫米(高)			

上述参数严格按照ANSI/PLATO FL1 标准测试所得,测试电池为640mAH锂电池,测试温度 22℃生3℃,测试电池或环境不同,性能参数可能会有差异。

长按1秒开启白光,短按切换白光低亮、高亮。 长按3秒开启红蓝警闪模式,长按1秒关闭。

使用过程中,电量高于70%时,指示灯为绿色; 电量为30%-70%时,指示灯为橙色; 电量低于30%时,指示灯为红色。





- 1.15天保换: NEXTORCH产品自售出日起15天内,在正常使用的情况下,若出现质量问题, 可免费更换同型号产品; 若该产品已停止生产,则调换该型号升级品或不低于原产品性能
- 2. 5年免费保修期:NEXTORCH产品自售出日起5年内,在正常使用的情况下,若出现质量 问题,享受免费维修服务;
- 3. 充电电池类产品保修期为1年,产品附加配件不在保修范围内;
- 4. 终身有限保修:因不当使用引起的产品损坏或超出免费保修时间 的产品,我司将提供有偿保修,费用以实际更换材料费用为准,不 另收取人工费用;
- 5. 我司提供多种渠道讲行保修服务,您可通过扫描如下二维码在官网 进行登记、发邮件至service@nextorch.com、致电400-8300-799 或直接联系当地经销商进行售后服务:



与纳丽德设计师沟通

为更好地改进我们的产品,您如果有产品改进反馈或创意提供给我们的设计师,请扫描下面 的二维码,联系我们的产品设计师。



成品尺寸: 80mm×40mm

展开尺寸: 200mm×80mm

检验标准:尺寸±1mm

印刷说明:80克双胶纸双面印刷

颜色:

虚线折痕